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Presentielijst 
 
Aanwezig Nederlandse Darts Bond: 
Bestuur  Frances van Kooten Voorzitter 
 Theo van Hezik Penningmeester 
 Jacques Michel Bloi Secretaris 
 Hans Elzer Jeugdzaken 
NDB kantoor  Paul Engelbertink Directeur 
 Borg Jansen Officemanager 
 Kevin de Bree Medewerker breedte- en topsport 
 Erik Bijl Integriteitsmanager 
 
Aanwezig Lidorganisaties: 
DORA Gerard Elderenbosch Voorzitter 
 Frank Vogel  Wedstrijdsecretaris 
DBBR Marco Kleijn Voorzitter ai 
 Mark de Wolf Alg. bestuurslid 
DOGD Geert-Jan Schokker Alg. bestuurslid 
 Leonie Schokker-Beekman Penningmeester 
DBMN Frans Agterberg Secretaris 
 Renee Langevoort Penningmeester 
DVS Bianca Hietbrink Voorzitter 
 Monique Van der Horst Penningmeester 
 Wilco van Luttikhuizen Secretaris 
ZDF Shandro Meerdink Voorzitter 
 Michael de Vlieger Penningmeester 
DVK Ronald Schilder Voorzitter 
 Charlene Bijwaard Alg. bestuurslid 
FDB Jaap Drost Voorzitter 
 Johannes van der Meulen Penningmeester 
PDB Daan vd Linden Voorzitter 
 Ronnie van de Voort Hoofdcontroleur 
RDO Peter Maartense Voorzitter 
 Mike de Kruijff Penningmeester 
 Marcel van Deursen Secretaris 
SDC Jos Groen Voorzitter 
 Erwin Jalving Ledeadministratie 
 
Aanwezige gasten: Marijke Zomer Bondscoach paradarts 
 Paula Efdé Toernooicommissie 
 
Afwezig met kennisgeving:  Patrick Stolk (NDB), WBDF, DSWN, RD, DBA, DONHN, BDC, DOT, 

VDO, TDV 
 
Geen aan- of afmelding:  RDB, DVO, DID, RDF 
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1) Opening 

De voorzitter opent om 10.30 uur de vergadering en heet iedereen welkom.  
 
a) Mededelingen 
Er is een jubileum van de BDC. Voorzitter feliciteert Theo van Hezik met het jubileum. De voorzitter 
geeft een aanvulling op de aan- en afmeldingen. Marijke Zomer en Patrick Stolk hebben zich 
afgemeld. 
 
b) Vaststellen agenda 
Er zijn geen wijzigingen op de agenda, en deze wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
c) Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
2) Vaststellen notulen ALV 16 december 2023 

Een aantal tekstuele wijzigingen zijn al van te voren doorgegeven. Verder zijn er geen opmerkingen 
binnen gekomen over de notulen. Ook tijdens de vergadering zijn er geen verdere opmerkingen. De 
notulen worden goedgekeurd. 
 
Paul Engelbertink (NDB) vult aan dat wij altijd kijken om de planning zo snel mogelijk bij alle 
lidorganisaties te krijgen. We zijn hier alleen heel erg afhankelijk van andere (internationale) agenda’s, 
denk aan de PDC en de WDF. De conceptplanning gaat uiterlijk september naar de lidorganisaties en 
in november ontvangen jullie de definitieve planning. Wij weten dat dit voor iedereen belangrijk is en 
geven dit prioriteit.   
 
3) Ontwikkelingen NDB en dartssport (presentatie) 

Frances van Kooten (NDB) en Paul Engelbertink (NDB) nemen de vergadering mee door de 
ontwikkelingen.  
 
Bestuur | Kantoor | Commissies:  
Frances van Kooten (NDB) geeft aan dat er binnen het bestuur geen wijzigingen zijn. Michael de 
Vlieger heeft zich aangemeld als bestuur breedtesport en loopt nu mee met het bestuur. Als het bevalt 
wordt Michael voorgedragen in de najaars ALV. De voorzitter vertelt dat er op het kantoor een nieuwe 
medewerker is. Dit is Kevin de Bree. Hij ondersteunt de medewerkers op het bondskantoor voor drie 
dagen per week. De voorzitter heet Kevin van harte welkom binnen de NDB.  
 
In de verschillende commissies zijn geen personele veranderingen. Wel komt er een nieuwe 
jeugdcommissie met Hermien Straten, Vincent van Deventer en Arcangelo Tardio.  
 
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt of Luckydarts uit Alkmaar komt. Paul Engelbertink geeft aan dat 
Luckydarts uit Noord-Holland komt en dat Arcangelo ook betrokken is bij de DONHN om het 
jeugddarten te stimuleren.  
 
Enquête Mulier Instituut 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat de enquête is afgerond. Twintig lidorganisaties hebben 
meegewerkt. Het Mulier Instituut is op dit moment het definitieve verslag aan het maken. Met de 
lidorganisaties hebben we vier jaar geleden afgesproken om deze enquête uit te zetten. De 
opgehaalde informatie gaan we gebruiken voor het nieuwe meerjarenbeleidsplan. Er zijn ruim 13.000 
leden benderd om de enquête in te vullen. Niet alle lidorganisaties wilden meewerken. Ruim 1.600 
leden hebben deze helemaal ingevuld. Dat levert een respons op van ongeveer 13% en dat is volgens 
het Mulier Instituut goed voor dit onderzoek. Het definitieve verslag zullen we met jullie delen.  
 
Gerard Elderenbosch (DORA) geeft aan dat hij 13% niet zo heel vindt. Paul Engelbertink (NDB) 
antwoord  dat het Mulier Instituut heeft aangegeven dat je met een percentage van tussen de 5% en 
30% een goed onderzoek kunt doen.  
 
Dutch Open Darts 2024 
De aftermovie van de TOTO Dutch Open Darts wordt afgespeeld. Paul Engelbertink (NDB) vertelt dat 
het een groot feest was en dat het een zeer geslaagde editie was. Hij vertelt dat hij het de mooiste 
editie was waar hij zelf bij was. De cijfers waren ook erg positief. Voor corona hadden we 5800 
inschrijvingen. Na de corona jaren hebben we flinke marketingcampagnes gedraaid om de 
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inschrijvingen weer op het ‘oude’ niveau te krijgen. Dit jaar gingen we ruim over de topjaren van voor 
corona heen. Een prachtige ontwikkeling dus. Dit komt mede doordat het evenement kwalitatief staat 
als een huis. 
 
Alles is dit jaar voor het eerst op DartConnect gespeeld. Dit zorgde voor de nodige voorbereidingen. 
De reacties van spelers en toeschouwers waren zeer positief.  
 
Een delegatie van TOTO was erg tevreden over het evenement en vond het er allemaal heel mooi 
uitzien. Er zijn afspraken gemaakt dat we na de zomer gaan kijken naar de toekomst. Door de 
wetgeving mag TOTO in de toekomst niet meer sponsoren. De 2025 editie is de laatste TOTO Dutch 
Open Darts. Binnen de Nederlandse Loterij gaan ze kijken of ze verder willen gaan met een ander 
merk. Er is ook al een andere partij die mogelijk interesse heeft. Hier hebben we zeker aandacht voor. 
We gaan er alles aan doen om ook na 2025 een hoofdsponsor te verbinden aan onze Dutch Open 
Darts. 
 
Het financiële resultaat is ook zeer positief. We hebben een positief resultaat behaald van ongeveer 
85.000 euro. Dit komt onder andere door goede afspraken met de leveranciers en partners. Maar ook 
door de verschillende sponsoren. Uiteraard gaat het resultaat snel omhoog wanneer er veel 
deelnemers meedoen. We zitten strak op de kosten en hebben dit positieve resultaat hard nodig voor 
alle andere werkzaamheden en projecten die we organiseren.  
 
Alles was live te zien op RTL7. Wat we anders gedaan hebben is dat het zijn we teruggegaan naar de 
middag i.p.v. ‘s avonds. Dat is erg goed bevallen voor beide partijen. Veel mensen hebben gekeken 
naar RTL7, dus dat is heel mooi.  
 
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt zich af of het al zeker is dat RTL7 de volgende editie ook weer 
gaat uitzenden? Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat dit nog niet het geval is. RTL7 was zeer 
tevreden en willen graag weer nieuwe afspraken maken. Maar er staat nog geen handtekening voor 
de komende editie. Hiervoor gaan we snel met elkaar om de tafel.  
 
Wat ook is veranderd is dat we het inschrijfgeld hebben verhoogd waardoor we ook meer winst 
hebben gemaakt. Alle NDB leden krijgen korting waardoor voor hen de prijs is gelijk gebleven aan wat 
deze al jaren was. Voor elk toernooi waarvoor zij zich inschrijven krijgen ze 5 euro korting. En daar is 
flink gebruik van gemaakt. Er is dus een mooi voordeel voor de leden, en dat willen we nog meer 
uitbreiden. Zo ook voor de NDB ranking.   
 
Paul Engelbertink (NDB) benoemt de winnaars en spreekt zijn vertrouwen en complimenten uit naar 
het kantoor, de vrijwilligers, bestuurders en iedereen die meewerkt aan de TOTO Dutch Open Darts. 
Ook spreekt hij zijn dank uit naar alle partners waar we inmiddels een prachtige samenwerking mee 
hebben.  
 
Gerard Elderenbosch (DORA) wil graag een stukje ontvangen over de kortingen voor de leden wat hij 
op de site van de DORA kan zetten. Zodat ook alle leden weten dat ze korting kunnen krijgen. Paul 
Engelbertink (NDB) vindt dit een goed idee. Hij geeft aan dat er een nieuwe website komt met 
aandacht over wat leden allemaal krijgen en welke kortingen er zijn. Dit is heel makkelijk over te 
nemen door alle lidorganisaties.   
 
Gerard Elderenbosch (DORA) geeft aan dat hij bestuurders en spelers in de VIP ziet lopen die daar 
niet gepast gekleed voor zijn. Hij geeft aan dat hier ook de sponsoren en andere belanghebbende 
lopen en dus vraagt hij zich af of er geen dresscode moet zijn voor de VIP. Paul Engelbertink (NDB) 
geeft aan dat dit erg lastig is omdat er op het toernooi geen kledingreglement geldt. Ook moet je er 
dan weer proactief op handhaven en krijgen we natuurlijk de nodige discussies met spelers en gasten 
van spelers. Bestuurders kunnen natuurlijk altijd netjes gekleed komen.  
Gerard Elderenbosch (DORA) verbaast zich erover dat er zoveel mensen in de VIP ruimte komen. 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat iedereen graag de VIP in wil. We nodigen nu heel veel mensen 
uit voor de VIP. Het heeft een grote aantrekkingskracht. Spelers vinden het fantastisch om gasten 
mee te kunnen nemen. Je krijgt er niets en het kost ons ook geen extra geld. We gaan wel opnieuw 
kijken naar de VIP en of we nog zoveel mensen moeten uitnodigen. Gerard Elderenbosch (DORA) 
geeft aan dat hij het een geweldig toernooi vindt.  
 
Peter Maartense (RDO) geeft aan dat hij hoort dat spelers van zijn bond het prijzengeld wat laag 
vinden. Kan daar naar gekeken worden?  
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Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat ook hij vindt dat we hier voor de komende editie eens goed 
naar moeten kijken. Na corona hebben we dit even bewust niet gedaan, maar als het nu mogelijk is 
moeten we het zeker verhogen. We moeten alleen niet vergeten dat we de winst heel hard nodig 
hebben voor alle andere activiteiten die we organiseren.    
Peter Maartense (RDO) geeft aan dat wanneer je het inschrijfgeld duurder maakt maar het prijzengeld 
hetzelfde laat, ga je daar natuurlijk wel vragen over krijgen.  
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat te snappen en de NDB gaat er dan ook zeker over nadenken.  
We komen daar dan ook op terug richting de aankomende editie.  
 
Rankingseizoen: 
Paul Engelbertink (NDB) blikt terug op de verschillende rankings. De kampioenen worden benoemd 
per categorie. Heren A: Wesley Plaisier, Heren B: Wesley Mol, Dames: Aileen de Graaf, Junioren: 
Kendji Steinbach, Aspiranten: Kay Schuurbiers, Meisjes: Fardau de Jong, Paradarters (Staand): 
Michelovic van Velzen, Paradarters (Zittend): Michel van den Hengel, Specials: Wesley Deen. 
 
Sinds dit jaar spelen we de verschillende toernooien op DartConnect en alle leden kregen 
ledenkorting van €2,50 per ranking. Als je aan alle rankings meegedaan zou hebben zou je hier ook 
€15,- korting hebben gekregen als NDB lid. Samen met de korting van de TOTO Dutch Open Darts is 
dat dus al en bedrag van €30,00.  
We zijn aan het kijken naar verbeteren en attractiever maken van het nieuwe NDB rankingseizoen. 
Het concrete idee is om twee toernooien per categorie op één dag te gaan spelen. Dat betekent dat 
niet alle categorieën op dezelfde dag kunnen gooien. Het kantoor gaat dit plan samen met de 
toernooicommissie verder uitwerken. 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat het ideale plaatje is om alle rankings op dezelfde locatie te 
organiseren. Het kost namelijk veel tijd en geld om elke keer op een andere locatie een ranking te 
organiseren. Op één locatie alle rankings organiseren heeft natuurlijk meerdere voordelen. Wij gaan 
dit allemaal uitwerken en tegen elkaar afwegen. Wat ons betreft is het belangrijkste dat het 
rankingseizoen interessant blijft voor de darters en dat we misschien met de veranderingen wel meer 
darters naar de toernooien trekken. Als er echt behoefte is bij een lidorganisatie om een ranking te 
organiseren kan dat aangegeven worden. Wij gaan dan kijken hoe we dit eventueel zouden kunnen 
doen.  
 
Het voordeel voor de jeugd is dat er voor hen meer toernooien komen en dat er meer mogelijkheden 
zijn om de jeugd te stimuleren. Ook nu er een opstart wordt gemaakt met de NDB – JDC 
jeugdacademies. 
 
Gerard Elderenbosch (DORA) geeft aan dat hij dit richting de toekomst wel een positieve ontwikkeling 
vindt.  
 
Nederlands kampioenen:  
Paul Engelbertink (NDB) benoemt de kampioenen. Heren A: Jarno Bottenberg, Heren B: Vincent 
Peters, Dames: Noa-Lynn van Leuven, Junioren: Kendji Steinbach, Aspiranten: Kay Schuurbiers, 
Meisjes: Fardau de Jong, Paradarters (Staand): Michelovic van Velzen, Paradarters (Zittend): Michel 
van den Hengel, Specials: Geoffrey Weelink. 
 
SuperLeague: 
Paul Engelbertink (NDB) benoemt opnieuw de verschillende kampioenen: Goudenregenbar 
(Hoofdklasse), SLT Die Gaststube (Overgangsklasse A, ’t Voorhuys (Overgangsklasse B), De 
Moriaan (Overgangsklasse C). Het afgelopen seizoen hebben we binnen de SuperLeague helaas te 
maken gehad met veel ongeregeldheden en incidenten. Dit heeft zeker voor de kantoororganisatie het 
plezier om de SuperLeague te organiseren wel weggenomen. Het heeft dan ook heel veel tijd gekost 
voor de kantoororganisatie. Hier hebben we tijdens de competitie al op geacteerd en dit blijven we 
doen. Een aantal teams staan op scherp en hebben een officiële waarschuwing gekregen. Misdragen 
zij zich nogmaals dan volgen er zwaardere sancties.  
 
Gerard Elderenbosch (DORA) vraagt of dit in de LaCo ook het geval is. Paul Engelbertink (NDB) geeft 
aan dat daar ook wel eens iets gebeurt maar in mindere mate dan in de SuperLeague.  
 
Frans Agterberg (DBMN) geeft aan dat de spelers van de LaCo DBMN allemaal gedragsregels 
moeten ondertekenen en dat er scherp gekeken wordt of die regels ook nageleefd worden. Dit werkt 
volgens Frans zeer goed. 
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Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat alle spelers zich ook moeten houden aan de gedragsregels 
van de NDB. We zien dat incidenten meer gemeld worden en wij gaan er ook sneller op acteren. Het 
zijn altijd een paar teams of spelers die voor de problemen zorgen. Dit kost veel tijd en energie. We 
gaan er strak bovenop zitten en dit moeten we met z’n allen doen.  
 
Divisiekampioenschappen: 
Paul Engelbertink (NDB) staat stil bij de verschillende divisiekampioenen: Skûtsje 1 (FDB) – 
eredivisie, Prik Em D'r in (DVO) - 1e divisie, Trouble to Dubbel10 (RDB) - 2e divisie, Break Out Zonder 
Naam (DBMN) - 3e divisie, Het B Team (FDB) - 4e divisie. Alle divisies hebben in de Hanzehal weer 
op één dag gepeeld. De sfeer was goed, we hebben veel feedback gekregen van de teams dat het 
een hele leuke dag is.   
 
Bekerkampioenschap: 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat de Oranjebar Lions (PDB) bekerkampioen zijn geworden. Deze 
dag wordt als minder gezellig ervaren dan de divisiekampioenschappen maar dit heeft o.a. te maken 
met het feit dat er veel minder teams zijn. De combinatie om beide dagen in hetzelfde weekend te 
organiseren heeft financiële voordelen. Het kan niet op dezelfde dag aangezien daar natuurlijk overlap 
in zit.   
 
Gerard Elderenbosch (DORA): vraagt zich af of je de plek van een kampioen mag doorschuiven. Paul 
Engelbertink (NDB) geeft aan dat dit niet mogelijk is. Het is altijd jammer dat er teams afzeggen. 
Daarover nemen wij zeker wel contact op met de lidorganisatie want dit is natuurlijk niet de bedoeling.  
 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat er ook nog een aantal finaledagen aan zitten te komen. De 
LaCo finaledag, het kwalificatietoernooi NL selectie en de NDB Masters 2024. Hij geeft nog wat 
praktische informatie aan de lidorganisaties over aan- en afmelden.  
 
Terugblik 4 Nations Tournament: 
Paul Engelbertink (NDB): het was een zeer succesvolle editie voor Nederland. De Oranjeploeg won 
op zaterdag al de overall titel. Achter het Nederlands team eindigde Duitsland op de 2e plaatst gevolgd 
door gastland België en Luxemburg. De singlestoernooien werden gewonnen door Wesley Plaiser en 
Noa-Lynn van Leuven.  
 
Namens Nederland kwamen in actie: Alexander Merkx, Dennie Olde Kalter, Wesley Plaisier, Arjan 
Konterman, Johan van Velzen, Ron Meulenkamp, Ryan de Vreede, Johann Brouwer, Desiree Geel, 
Roos van der Velde, Aletta Wajer, Noa-Lynn van Leuven, Bradley van der Velden, Cas Maessen, 
Kendji Steinbach en Massimo Balsamo, Daphne Camijn en Fardau de Jong. 
 
Six Nations Cup: 
Paul Engelbertink (NDB): Dit evenement is op dit moment aan de gang. Voorafgaande hebben we 
enkele pittige meetings gehad met de overige landen over deelname van een transvrouw. Zoals 
iedereen weet hebben wij in het Nederlands team een transvrouw en zij is niet overal welkom. Er zijn 
voor de Six Nations Cup vooraf met de overige landen duidelijke afspraken gemaakt. Namens 
Nederland komen de volgende spelers in actie: Noa-Lynn van Leuven, Aletta Wajer, Desiree Geel, 
Wesley Plaiser, Alexander Merkx, Dennie Olde Kalter, Ron Meulenkamp en Arjan Konterman. 
 
Vooruitblik Europe Cup Youth 2024: 
Paul Engelbertink (NDB): geeft aan dat dit evenement gaat plaatvinden van 10 tot en met 13 juli in 
Letland. Het team dat afgevaardigd gaat worden bestaat uit: Kendji Steinbach, Daan Toxopeus, 
Massimo Balsamo, Bradley van der Velden, Fardau de Jong en Daphne Camijn.  
 
Internationale ontwikkelingen:  
Paul Engelbertink (NDB): geeft aan dat de WDF World Masters gaat plaatsvinden in Boedapest 
Hongarije. Dit tot grote verrassing van de NDB. Hierover hebben wij ook wel enkele kritische vragen 
gesteld. Wij gaan uiteraard spelers afvaardigen. De Lakeside zal dit jaar gaan beginnen op 29 
november en eindigen op 8 december 2024. Ook willen we meegeven dat DartConnect officieel gaat 
samenwerken met de PDC. DartConnect heeft ons verzekerd dat er de komende vijf jaar voor onze 
relatie zeker niets gaat veranderen.  
Wij gaan zelf de WPD World Cup organiseren in De Bonte Wever in Assen. Deze vindt plaats van 
vrijdag 22 november 2024 tot en met 24 november 2024. Op vrijdag zal een open koppeltoernooi 
plaatsvinden waaraan alle paradarters deel kunnen nemen. Op zaterdag vindt het teamevenement 
plaats voor aangesloten WPD landen en op zondag is er een open singlestoernooi. 
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Het Nederlands team zal bestaan uit, paradarts staand: Michelovic van Velzen, Stefan Bakker, Reggie 
van Brenk en Cliff Ruiter. Paradarts zittend: Michel van den Hengel, Carel Scholten en Anton van 
Hemert. Voor de laatste plek wordt binnenkort een selectietoernooi gespeeld. Hiervoor zijn de 
nummer 4 en 5 van de ranking, Ynske Snelleman en Kees Keus, uitgenodigd aangevuld met Albert 
Lubbelinkhof en Arie van der Rassel.   
 
NOC*NSF: 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat wij altijd bij ALV’s van NOC*NSF aanwezig zijn. We horen daar 
winstwaarschuwingen aangaande de subsidies. Zeker nu ook met het nieuwe kabinet en de 
verwachte BTW verhoging. Hier moeten wij dus ook rekening mee houden.  
 
Anca en Aileen stappen uit Nederlands Team  
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat dit onderwerp veel stof heeft doen opwaaien. Beide dames 
hebben zelf aangegeven de Nederlandse selectie te willen verlaten aangezien ze niet meer met een 
transvrouw in één team willen spelen. Zij hebben ons dit per mail laten weten en zelf, een dag later, 
via Facebook bekend gemaakt. Hier is vervolgens veel pers opgedoken. Wij hebben voor de NOS en 
RTL een reactie gegeven en een heel duidelijk statement op onze website geplaatst en alle overige 
media hier naartoe verwezen. Dit statement is nog steeds op onze website te vinden.  
 
Jos Groen (SDC) vraagt zich af of dit nog consequenties heeft voor Aileen en Anca. Paul Engelbertink 
(NDB) geeft aan dat beide dames zelf hebben besloten om de selectie te verlaten. Zij hebben van ons 
een brief gekregen dat wanneer zij zich weer plaatsen voor de selectie en ook zelf weer onderdeel 
willen worden van de selectie dat er dan eerst een gesprek moet plaatsvinden met het bestuur en de 
technische staf om te bepalen of dit ook echt gaat gebeuren.  
 
Jeugdplan NDB – JDC 
Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat er meerdere gesprekken hebben plaatsgevonden met de JDC 
en dat we met hen een overeenkomst hebben hoe we kunnen samenwerken. Ook hebben er 
inmiddels meerdere meetings plaatsgevonden met jeugdbegeleiders die met ons aan de slag willen 
door het land heen. We gaan nu met 9 academies beginnen vanaf 1 september 2024. Dit is goed 
nieuws. We gaan hiermee echt investeren in het jeugddarts. Heb je vragen of wil je ook aanhaken dan 
kun je contact opnemen met Kevin van het kantoor.  
 
4) Jaarrekening 2023 

De voorzitter geeft het woord aan Theo van Hezik (penningmeester NDB). De jaarrekening van 2023 
is opgesteld en vastgesteld door de accountant en de financiële commissie. In de begroting van 2023 
zijn we van een negatief saldo uitgegaan. We zijn uiteindelijk geëindigd met een positief saldo van 
80.000 euro. Dit heeft natuurlijk een aantal oorzaken. Zo hebben we € 100.000 euro minder kosten 
gemaakt en ruim € 60.000 meer aan inkomsten verworven. Er zijn meer leden bijgekomen in 2023 
dan waar we mee hadden gerekend in de begroting.  
 
De Dutch Open Darts is in 2023 financieel een behoorlijk succes geweest. Dit evenement heeft 
20.000 euro meer opgeleverd dan begroot was. De bezetting op kantoor kon uitgebreid worden naar 
3,6 fte en dat is pas aan het einde van het jaar doorgevoerd. Daar is dus een groot bedrag minder aan 
uitgegeven. De ranking toernooien hebben een positief bedrag opgeleverd. Ook hebben we wat rente 
inkomsten gehad en heeft de hogere contributie ook een positief effect gehad. 
 
Dit jaar hebben we een positief resultaat geboekt. Dit wil niet zeggen dat dat zo blijft in de komende 
jaren. Paul gaf al aan dat de bijdrage van het NOC*NSF minder kan gaan worden. Daar moet 
rekening mee gehouden worden. Daarom hebben we een eigen vermogen zodat we niet om kunnen 
vallen. Corona heeft ons geleerd dat er zomaar iets kan gebeuren in de wereld, waar niemand 
rekening mee houdt, maar waar we wel mee geconfronteerd worden. 
 
De penningmeester vertelt dat het kantoor en het bestuur geen onnodige uitgaves doen. 
Gecombineerde finaledagen en scherpe afspraken maken met locaties resulteren er in dat de kosten 
lager zijn. Hier kijken we goed naar. Theo sluit de jaarrekening af met een positieve kijk naar de 
toekomst. 
De voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn. Die zijn er niet. Theo bedankt de financiële commissie 
voor de tijd die ze in de jaarrekening hebben gestoken. Ook bedankt hij Borg omdat zij erg accuraat 
de financiën heeft bijgehouden.  
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De voorzitter vraagt de ALV om de jaarrekening 2023 vast te stellen en het bestuur decharge te 
verlenen voor het gevoerde financiële beleid. Iedereen gaat akkoord.  
 
5) Verkiezing financiële commissie 

De voorzitter dankt de financiële commissie nogmaals voor het werk in het afgelopen jaar. Zowel 
Monique van der Horst (DVS), Peter Maartense (RDO) als Jaap Drost (FDB) hebben aangegeven zich 
voor nog een jaar beschikbaar te willen stellen.  
 
De voorzitter vraagt de ALV om de kandidaten opnieuw te benoemen als Financiële Commissie. 
Iedereen gaat akkoord.   
 
6) Jaarverslag 

De voorzitter geeft aan dat er geen vragen zijn binnengekomen op het jaarverslag dat zij hebben 
ontvangen. Aangezien er geen vragen en/of opmerkingen zijn vraagt de voorzitter om het jaarverslag 
2023 goed te keuren. De ALV stemt hiermee in.  
 
7) Integriteit en tuchtrecht  

Paul Engelbertink (NDB) geeft aan dat Erik Bijl bij ons op kantoor werkzaam is voor één dag in de 
week. Hij wordt betaald door VWS. Paul geeft het woord aan Erik Bijl. Erik geeft een toelichting over 
zijn werkzaamheden. Erik geeft ook aan dat er voor iedereen een envelop klaar ligt met allerlei 
informatie en uitleg over integriteitsmanagers en wat ze bereikt hebben bij de sportbonden. Er is ook 
een artikel bijgevoegd met een interview waarin Paul uitleg geeft. En er zit informatie in over de 4 v’s.  
 
Er zijn afgelopen jaar verschillende meldingen binnengekomen bij verschillende personen over 
integriteitsschendingen. We zorgen ervoor dat die meldingen de juiste opvolgingen krijgen. Zoals 
doorzetting naar het ISR waar onderzoeken plaatsvinden. Daar komen vaak ook sancties uit die 
gedeeld worden met lidorganisaties. Niet leuk dat er meldingen zijn maar wel goed dat die de juiste 
opvolgingen krijgen. Er was ook een melding over discriminatie bij centrum veilige sport Nederland. 
Die melding hebben Paul en Erik opgepakt en daar meerdere gesprekken gevoerd, advies kunnen 
geven en deze zaak is ook positief afgehandeld.  
 
Begin november hebben we een leuke verenigingsdag georganiseerd op Papendal waar ook de 4 v’s 
al aan bod kwamen. We zijn van plan om volgend jaar weer een themadag te organiseren. Verder 
zorgen we voor de educatie bij topsporters over integriteit. Alle selecties hebben een training gehad 
over integriteit en topsport. Erik legt vervolgens uit dat er een campagne is gestart vanuit het 
NOC*NSF over matchfixing. Er is een meldpunt waar je je moet melden als je te maken krijgt met 
matchfixing. Deze meldingen worden serieus genomen.  
 
Erik geeft meer informatie over de 4 v’s campagnes. Hier hebben jullie al vaker meer informatie van 
ons over ontvangen. De 4 v’s staan voor basiseisen sociale veiligheid. Die dien je als sportvereniging 
in te richten. Ze staan voor een verenigingsbrede gedragscode, vertrouwenscontactpersoon, VOG 
beleid voor vrijwilligers en vakkundig geschoolde vrijwilligers. Er is vanuit het NOC*NSF een e-
learning gemaakt, een beetje opvoeden. Het is een simpele e-learning van 30 minuten die de 
pedagogische kanten belicht. Het is gratis op te zoeken en te gebruiken. Het is de bedoeling dat alle 
lidorganisaties met de 4V campagne aan de slag gaan. Mochten er vragen zijn, kun je altijd contact 
opnemen met Erik. Vanuit NOC*NSF zijn er ook experts die door het hele land verenigingen helpen 
om de 4 v’s te implementeren. Hiervan kan elke vereniging gratis gebruik maken. Aanvragen kan door 
Erik te benaderen. Zij kunnen tot 15 uur gratis ondersteuning geven.  
 
Tuchtprocedure 
De aanleiding voor een nieuwe tuchtprocedure is dat de NDB zelf niet bevoegd was om sancties op te 
leggen en dit willen we wel bij lichte en kleine overtredingen. Daarnaast duren onderzoeken van het 
ISR vaak lang en kunnen we sancties van lidorganisaties niet landelijk overnemen. Vandaar dat er 
behoefte was aan een nieuw systeem met daarin een nieuw reglement en een NDB aanklager. Hier is 
het reglement administratief verzuim, spelregelverzuim en algemeen tuchtrecht (AVSVAT) uit 
voortgekomen.  
 
Dit reglement is besproken met het ISR, met NOC*NSF en met Arthur van der Hoef 
(reglementenjurist). Zij hebben samen met ons de reglementen en statutenwijziging in concept 
gemaakt. 
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Erik geeft uitleg over de nieuwe tuchtprocedure en hoe het werkt van incident tot mogelijke sanctie.  
Alle lidorganisaties hebben deze informatie ook per mail ontvangen. We gaan hier nog een aparte 
bijeenkomst voor organiseren om alle lidorganisaties nogmaals goed uit te leggen hoe het werkt.  
 
Om de nieuwe tuchtprocedure door te voeren moeten we het reglement en de nieuwe statuten 
vaststellen. Daarnaast moet een aanklager benoemd worden.   
 
8)  Reglements- en statutenwijzigingen 
De voorzitter vraagt de ALV om het reglement administratief verzuim, spelregel verzuim en algemeen 
tuchtrecht vast te stellen en om toestemming voor het aanstellen van een aanklager van buiten de 
NDB. Het reglement wordt vastgesteld en de ALV geeft toestemming voor het aanstellen van een 
aanklager buiten de NDB.  
 
De voorzitter geeft aan dat vanwege dit nieuwe reglement er aanpassingen in de statuten moeten 
worden doorgevoerd. De nieuwe concept statuten hebben jullie al enige tijd geleden van ons 
ontvangen. De voorzitter vraagt de ALV in te stemmen met de wijzigingen aan de statuten. De ALV 
heeft geen vragen en stemt in met vaststellen van de nieuwe statuten.  
 
9) Rooster van aftreden en (her) verkiezingen bestuur 

De penningmeester en de voorzitter hebben aangegeven dat zij zich herkiesbaar stellen. Daarvoor 
worden briefjes uitgedeeld en wordt de stemprocedure gestart. Er komt een stemcommissie om de 
stemmen te tellen. Borg Jansen (NDB) wijst 2 mensen aan van de lidorganisaties. Peter Maartense 
(RDO) en Ronnie van de Voort (PDB) worden aangesteld.  
 
De voorzitter vraagt de ALV om in te stemmen met de herverkiezing van Frances van Kooten als 
voorzitter en om in te stemmen met de herverkiezing van Theo van Hezik (inclusief ontheffing 
nevenfunctie).  
 
Peter Maartense (RDO) geeft aan dat de stemmen zijn geteld en Frances unaniem is herkozen met 
76 stemmen voor. Theo is met een overweldigende meerderheid, 6 stemmen tegen en 70 stemmen 
voor ook herkozen. 
 
10) Boete- en tarievenlijst  

De voorzitter geeft aan dat er geen wijzigingen zijn aan de boete- en tarievenlijst maar dat we deze 
wel jaarlijks met elkaar moeten vaststellen. Er komen geen vragen of opmerkingen uit de ALV. De 
boete- en tarievenlijst 2024-2025 wordt definitief vastgesteld. 
 
11) Rondvraag 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. De voorzitter dank iedereen hartelijk voor de aanwezigheid en 
sluit de vergadering om 12.30 uur. 
 
Besluitenlijst 

• Notulen ALV 16 december 2023 vastgesteld. 

• Financiële commissie herkozen. 

• Jaarrekening 2023 vastgesteld. 

• Reglementswijzigingen vastgesteld. 

• Statuten zijn vastgesteld. 

• Akkoord voor externe aanklager NDB vastgesteld. 

• Frances en Theo herkozen voor bestuursfunctie. 

 
Actiepuntenlijst 

✓ Officiële vastgestelde stukken op site plaatsen. 
✓ Definitieve verslag van het Mulier instituut delen met lidorganisaties. 
✓ Onderzoek doen of we het prijzengeld van de TOTO Dutch Open Darts kunnen verhogen. 
✓ Aparte bijeenkomst organiseren over de nieuwe tuchtprocedure van de NDB.  

 


